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FAU Lonevåg har blitt bedt om tilbakemeldingar på Rådmannens høyringsnotat i forbindelse med omgjering av 
barnehagane og skulane i Fotlandsvåg og Haus. FAU har forhøyrt seg i klassane, for å få tilbakemeldingar og 
kommentarar på omgjering av skulane. 

       Innkomne Kommentarar:  

• Har Lonevåg nok klasserom til så mange elevar og spesialelevar? 
• Har Lonevåg nok kapasitet i hallen mtp. Plass og garderobar til gymtimar? 
• Har Lonevåg nok grupperom til spesialelever, også med større pågang? 
• Uteområdet til Lonevåg skule verkar allereie i knappaste laget med dagens pågang, er dette teke omsyn til i 

vurderingane?   
• Har Lonevåg nok kjøkken til mat og helse? 
•  Fleire elever frå Haus og Fotlandsvåg vil med skulebyte til Lonevåg velgje ein annan privat skule på øya. Kva vil det 

koste ekstra for kommunen med taxi og bussutgiftar? Kva vil det koste ekstra med elevar som vel andre skular? 
• Finst det ei maks grense for busstransport av elever? Er det greitt å Ta buss frå Bruvik/Tysse til Lonevåg? Vert det 

satt opp egen  buss for dei? 
• Skulebygga i Fotlandsvåg og Haus Har framleis behov for ein del oppgraderingar då dei framleis skal brukast. Kva 

kostar dette kommunen? Kjem ikkje fram i høyringsnotatet. 
• Kva vil det koste kommunen å få inn vikarar til de timane på Haus som ingen lærere kan ta pga. manglande 

kompetanse? Man ser jo for seg at ein del kompetanse forsvinn frå desse skulane. Ref. konsekvensar punkt. 4. 
• Kva med Bemanninga på Lonevåg skule? Større klassar og fleire elevar med spesialundervisning vil også krevje meir 

ressursar, ofte meir en man ser for seg.  
• Osterøy Kommune har ein kommuneplan med areal og tillegg. Denne synleggjer at kommunen skal ha 4 

hovedfokusområder (Lonevåg, Haus, Fotlandsvåg og Hauge/Valestrand).Kva konsekvensar vil en flytting av elevar 
få for kommuneplanen? Vil ikkje dette påverke planen negativt? 

• I førige runde med nedlegging ble det nemnt at Fotlandsvåg og Haus var freda for nedlegging. Kva betyr dette no? 
Det er også sagt at det ikkje er ønskeleg med privatskuler, derfor skulle alle nedlagte bygg/skoler, seljast snarast 
etter endringane var gjennomført med klausul om at det ikkje skulle opprette skuletenester i disse bygdene. Er 
dette blitt gjennomført slik at likviditeten ble betre? Finst det noko erfaringstal på desse tinga?  

• Kva kostnader/inntekter sit kommunen igjen med når det evt. Opnast privatskular Høyringsnotatet seier lite om 
dette.  

• Rådmannen nemner en del konsekvensar i notatet, er det satt nokon kostnader på desse tinga?   
• Tala på skuleelevar dei neste åra på Lonevåg skule verkar lave i notatet, er det teke omsyn til nytt byggefelt og 

forventa befolkningsvekst i Lonevåg?  
• Korleis ivareta dei yngste borna blant dei store? Mange små vil syns det er utrygt med mange store rundt seg. Dei 

kan i nokon grad virke skumle/tøffe.  
• kva konkret plan har skulen for elevane før og etter skoledagen med så mange elever på ein plass. Ynskje å sjå ein 

konkret plan. 
• Kan ikkje sjå i skrivet frå kommunen att dei har tatt høgde for koronatiltak, arealet dei treng både ute og inne, og 

korleis dei vil løysa da. Kan i verste fall vara i 1 til 2 år til. Att skulen er dimensjonert for over 300 var ikkje gjort med 
tanke på ein pandemi. 

• Uteområdet til Lonevåg skule verkar lite i forhold til andre skular med 350-400 elevar, er det gjort berekningar som 
tilseier at skulen har tilstrekkeleg uteareal?  
 

MVH 

Leiar Lonevåg Fau.  
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